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Obec Ryjice 

Zápis 

ze zasedání zastupitelstva obce Ryjice, které se konalo dne 6.12.2023 

 

Zahájení zasedání: 

jednání zastupitelstva obce (dále uvedeno jako „ZO“) se konalo v prostorách obecního úřadu obce Ryjice od 16:00 hod., 

bylo ukončeno v 17:30 hod. 

Jednání vedla starostka obce Andrea Staňková. 

Přítomni jsou další členi zastupitelstva: Karla Smíšková, Věra Janečková, František Janeček, Šarka Žáková, Martin 

Kohout. Jiří Junek – omluven. Dále je přítomna zapisovatelka paní Šárka Kučerová. 

 Starostka konstatovala, že zasedání je schopno se usnášet. Dále přivítala členy zastupitelstva obce.  

 Upozornila přítomné, že ze zasedání bude pořizován audiozáznam, který bude po vytvoření zápisu vymazán. 

 

Bod 1) určení ověřovatelů a zapisovatele 

Pro toto zasedání předsedající navrhla stanovit ověřovatele zápisu: Karlu Smíškovou, Šárku Žákovou. 

Zapisovatelem byla navržena Šárka Kučerová. 

 

Návrh usnesení č.1 

ZO určuje a schvaluje ověřovatele zápisu Karlu Smíškovou, Šárku Žákovou. Zapisovatele Šárku Kučerovou. 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              6 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 

Bod 2) schválení programu 

Paní starostka seznámila všechny přítomné s programem zastupitelstva obce. 

Program: 

1) Řešení zimní údržby 
2) Schválení smlouvy: „Ekologická likvidace olejů“. 
3) Různé 

 
 

Žádný další ze zastupitelů neměl doplnění či zúžení programu. 

 

Návrh  usnesení č.2 

ZO přistupuje k hlasování o programu dnešního zasedání. 
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Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              6 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

Bod 3) přistoupeno k programu 

1. Řešení zimní údržby 

Paní starostka odůvodňuje potřebu zajištění zimní údržby obce, která je dána zákonem. Obec se dlouhé roky potýká 

s problémem zajištěním této údržby.  

Zimní údržba v minulém roce vyšla na 64.000 Kč bez posypového materiálu, kdy jediný ochotný tuto službu vykonávat, 

četně pohotovosti byl p. K., který za celou zimu vyjel 3x a zbytek byla pohotovost. 

 Obec už od léta zadává poptávku a hledá vhodnou nabídku. Není v silách obce někoho najít, kdo by byl ochoten tuto 

subdodávku pro obec vykonávat.  

 Zůstala už jen jediná možnost, že obec zakoupí vlastní techniku.  

Obec obdržela nabídku na obsluhu techniky. Pán by pracoval na dohodu a s technikou by vyjel jen v případě potřeby. 

Tímto by se značně snížily náklady za držení pohotovosti. 

Informace podává p. Martin Kohout: obec obdržela 5 nabídek na malotraktory a traktory. Bohužel malotraktor by i 

s hmotností sněhu nezvládl terén v obci. Nový traktor, který by terén v obci zvládl, ale pořizovací cena je příliš vysoká.  

Z výše uvedených důvodů se zastupitelé obce rozhodli přistoupit k možnosti nákupu repasovaného traktoru. Navštívilo 

se několik dodavatelů, až dodavatel Traktor Centrum s.r.o, splňoval požadavky obce. Obec vybrala traktor KUBOTA GL 

367 i s kabinou. Jedná se o pracovní stroj, který nepodléhá technické kontrole a registraci vozidel. Traktor se může 

pohybovat pouze po silnicích 2.a 3. třídy. Tato společnost poskytuje plný servis a na traktor (převodovku a motor) dává 

roční garanci. 

Tento repasovaný traktor, by mohl sloužit nejen k zimní údržbě, ale i k udržování zeleně v obci. V případě potřeby, by 

bylo možné si tento traktor i pronajmout občanem Ryjic. 

Dohled nad tímto traktorem by měla mít stavební a pozemková komise obce Ryjice. 

Dále paní starostka navrhuje, určit jako povinnost, aby zaměstnanec (řidič traktoru) měl sjednané pojištění za škody 

způsobené zaměstnavateli a toto bude zaměstnanci plně hradit. 

  

Návrh usnesení č.3 

ZO přistupuje ke schválení nákupu repasovaného traktoru KUBOTA GL 367 vč. nových doplňkových 

komponentů pro zimní údržbu od společnosti Traktor Centrum s.r.o. a schvaluje, že dohled nad traktorem bude 

mít stavební a pozemková komise. Dále schvaluje, že pojištění za škody způsobené zaměstnavateli bude 

zaměstnanci plně hradit. 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              6 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 
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2. Schválení smlouvy: „Ekologická likvidace olejů“. 

Obec na doporučení kontaktovala společnost Černohlávek Group s.r.o., která zajišťuje zpětný odběr jedlého oleje. V tuto 

chvíli zpětný odběr jedlých olejů smluvně poskytuje společnost Marius Pedersen a.s., avšak nádoba je nevyhovující – 

malá, lehce přehlédnutelná a špatně se otvírá. Do této nádoby se stolní olej přímo vlévá. Pronájem i odvezený obsah 

je zpoplatněný. 

 Společnost Černohlávek Group s.r.o., zadarmo poskytne nádobu o velikosti 240 l, která je upravená pro vhoz PET 

lahve i s jedlým olejem. Za tuto službu nic obec nehradí, naopak odložený olej bude společnost vykupovat, a to za 

výkupní cenu / 1 l svezeného pročištěného oleje 5 Kč bez DPH. 

Obec ponese odpovědnost za nádobu při rozbití či krádeži ve výši 1.000, -Kč 

 

Návrh usnesení č.4 

ZO přistupuje ke schválení smlouvy se společností Černohlávek Group s.r.o, která zajišťuje svoz a ekologickou 

likvidaci jedlých olejů. 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              6 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

 

3. Diskuse, různé         

 

➢ Diskuze žádná neproběhla 

 

Bod 4) Závěr 

Starostka poděkovala přítomným za účast a zasedání bylo ukončeno. 

V Ryjicích dne 8.12.2023 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Karla Smíšková                            ………………………………………………………… 

Šárka Žáková                                ……………………………………………………….. 

 

 

Starostka obce Ryjice: 

Andrea Staňková                        ………………………………………………………… 

 


